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Abstract (en)
The projectile (1) has an armour-piercing cylindrical casing (2) made of steel, and enclosing an expanding material (3) under pressure due to
perforation of a target radially accelerating the expanding material of the casing. A set of cylindrical section inserts (10) is partially introduced in the
expanding material during mounting or during impacting of mechanical coercion exerted in the expanding material and the casing.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un projectile (1) générateur d'éclats comprenant une enveloppe perforante (2) renfermant un matériau élargisseur (3)
capable sous la pression due à la perforation d'une cible d'accélérer radialement le matériau de l'enveloppe (2). Ce projectile est caractérisé en ce
qu'il comporte au moins un insert (10) qui est introduit au moins partiellement dans le matériau élargisseur (3) lors du montage et/ou lors de l'impact
de façon à exercer une contrainte mécanique dans le matériau élargisseur (3) et dans l'enveloppe (2).
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